
Beograd 21.3.2023.

Zapisnik redovne godišnje Skupštine Mreže akademske solidarnosti i angažovanosti

Redovna godišnja Skupština MASA je održana 21.3.2023. u hibridnom modelu, gde je deo
članova bio fizički okupljen u prostorijama Instituta za filozofiju i društvenu teoriju, dok je
drugi deo članova Skupštini prisustvovao preko Zoom platforme. Skupštini je prisustvovalo
31 član od ukupno 56, s afilijacijom na univerzitetima i naučnoistraživačkim ustanovama u
Srbiji, čime je ispunjen uslov za kvorum.

Skupštinu je otvorio predsedavajući prof. dr Dalibor Petrović (Saobraćajni fakultet) koji se
zahvalio prisutnima nakon čega je svim prisutnima izložio dnevni red Skupštine koji je
jednoglasno usvojen.

Nakon toga Petrović je prešao na prvu tačku dnevnog reda, odnosno programski izveštaj
MASE za 2022. godinu, koji je prethodno, kao i svi neophodni materijali, poslat svim
članovima Skupštine. Petrović se ukratko osvrnuo na rad MASE u proteklih godinu dana,
navodeći da je MASA u tom periodu bila prilično aktivna. Kroz saopštenja, tribine i ostale
aktivnosti MASA je u prethodnom periodu izrasla u organizaciju koja je prepoznata kao
zaštitnik akademskog integriteta. Ističe i da trenutne društvene okolnosti ukazuju na
potrebu za postojanjem i održavanjem organizacije poput MASE. Predsedavajući se osvrnuo
i na aktivnosti radnih grupa, te naveo da je njihovo angažovanje u prethodnoj godini bilo
slabo. Stoga je cilj MASE da u narednom periodu poveća broj članova Koordinacionog
odbora (KO) i pojača angažman Savetodavnog odbora (SO). Na kraju istakao je da nas
očekuje naporan period, sa mnogo posla, koji podrazumeva što veći angažman članova KO,
kao i svi ostalih članova MASE voljnih da se angažuju, koliko god je to moguće.

S obzirom na to da niko od prisutnih članova nije imao komentare po ovoj tački dnevnog
reda ona je nakon zatvorene diskusije jednoglasno usvojena.

Druga tačka dnevnog reda, usvajanje finansijskog izveštaja, je takođe jednoglasno usvojena.
U okviru ove tačke određeni članovi Skupštine izneli su korisne predloge po pitanju budućeg
finansiranja aktivnosti MASE o kojima će članovi KO naknadno raspravljati.

U okviru treće tačke dnevnog reda, s obzirom na to da je reč o izbornoj Skupštini,



predsedavajući je izneo predlog novog sastava Koordinacionog odbora (KO). Pored sedam
starih članova Bojane Bodrože (Filozofski fakultet, Univerzitet u Novom Sadu), Dalibora
Petrovića (Saobraćajni fakultet, Univerzitet u Beogradu), Dušana Pavlovića (Fakultet
političkih nauka, Univerzitet u Beogradu), Galjine Ognjanov (Ekonomski fakultet,
Univerzitet u Beogradu), Srđana Prodanovića (Institut za filozofiju i društvenu teoriju),
Olivera Toškovića (Filozofski fakultet, Univerzitet u Beogradu) i Vladana Čokića (Instituta
za medicinska istraživanja) predloženo je još četiri člana KO i to: prof. dr Danijela Stošić
Panić (Ekonomski fakultet, Univerzitet u Nišu), prof. dr Jelena Jovičić-Petrović
(Poljoprivredni fakultet, Univerzitet u Beogradu), prof. dr Nikola Cvetanović (Saobraćajni
fakultet, Univerzitet u Beogradu) i prof. dr Svetlana Stanarević (Fakultet bezbednosti,
Univerzitet u Beogradu).

Ustanovljeno je i članstvo Savetodavnog odbora i to: Petar Đukić, Tehnološko-metalurški
fakultet Univerziteta u Beogradu, Olgica Đurković Đaković, Institut za medicinska
istraživanja Univerziteta u Beogradu, Vladica Cvetković, Rudarsko-geološki fakultet
Univerziteta u Beogradu, Radmilo Pešić, Poljoprivredni fakultet Univerziteta u Beogradu,
Bogan Šolaja, Hemijski fakultet Univerziteta u Beogradu, Danica Popović, Ekonomski
fakultet Univerziteta u Beogradu, Dragan Popadić, Filozofski fakultet Univerziteta u
Beogradu, Gordana Matić, Institut za biološka istraživanja Siniša Stanković, Zoran
Radovanović, Srpsko lekarsko društvo, Milena Dragićević Šešić, Fakultet dramskih
umetnosti Univerzitet umetnosti u Beogradu. U članstvo SO izabran je i jedan novi član
Miroslav Demajo, Institut Vinča Univerziteta u Beogradu. Takođe, ustanovljeno je i
formiranje užeg, operativnog tela SO koje će prisnije sarađivati sa KO. U sastav navedenog
tela izabrani su: prof. dr Petar Đukić (Tehnološko-metalurški fakultet, Univerzitet u
Beogradu), akademik prof. dr Vladica Cvetković (Rudarsko-geološki fakultet, Univerzitet u
Beogradu), dr Miroslav Demajo (Institut Vinča), dr Olgica Đurković Đaković (Institut za
medicinska istraživanja), Radmilo Pešić (Poljoprivredni fakultet, Univerzitet u Beogradu).

Dodatno predloženi su i članovi Nadzornog odbora i to: Gazela Pudar Draško (Institut za
filozofiju i društvenu teoriju), Ivana Spasić (Filozofski fakultet, Univerzitet u Beogradu) i
Miodrag Jovanović (Pravni fakultet, Univerzitet u Beogradu).

Svi predlozi su jednoglasno usvojeni. Petrović je ukratko naveo da će KO uz podršku SO
nastaviti da deluje sa kritičkim osvrtom na dešavanja u akademskoj i društvenoj sferi.

Četvrta tačka dnevnog reda ticala se planovima za delovanje MASE u narednih godinu dana.
Petrović je istakao da će biti uloženi napori za obezbeđivanje projektnog finansiranja, kako
bi se nastavile započete i dodatno proširile aktivnosti MASE.

Predsedavajući je pozvao sve članove Skupštine da iznesu svoje sugestije u okviru četvrte



tačke dnevnog reda, a u vezi sa aktivnosti MASE u narednih godinu dana.

Okupljeni su izneli nekoliko konstruktivnih predloga kada je pitanju budući angažman MASE:

● Iniciranje bliže veze između akademskih i stručnih krugova po profesionalnoj liniji
● Uključivanje u konsultativne procese koji su od značaja za budućnost Univerziteta,

poput davanja komentara na predloge strategija
● Formiranje jedinstvenog foruma čiji cilj će biti pokretanje spontane akcije kroz

neformalne razgovore i razmenu mišljenja svih članova MASE
● Organizovana saradnja sa fakultetima
● Iniciranje saradnje sa organizacijama civilnog sektora koji imaju programe podrške

NVO organizacijama
● Podsticanje saradnje sa studentima i mlađim saradnicima

Sednica je završena u 17.33h

Zapisničarka Predsedavajući
Ivona Živković Dalibor Petrović




